
 

 

Vergadering Adviesraad 

10 April 2025 – 19.30 uur  

Locatie : Drenthehof Orvelte 

Aanwezig:  Esther vh Maalpad, Arwald Slagman, Hans Nijwening, Erik Beugel, 

Anton Bardie (DC), Richard Kubbe (notulist), Levi Vandenberg 

(voorzitter). 

Afwezig:  Ingrid Dolfing, Hilly Wassen   

Gast:  Mirjam Pauwels 

1. Opening 

DC opent de vergadering om 19.30 uur en heet de aanwezigen welkom  

2. Vaststellen agenda  

Agenda is vooraf gedeeld   

3. Mededelingen en ingekomen stukken 

DC geeft kort en bondig de volgende mededelingen: 

• Laatste stukje klinkerweg van het entree bij de Dorpsstraat is klaar. 

• Het herstellen van de bakstenen brugdelen bij de sloot in de 

Dorpsstraat is hervat en afgemaakt. 

• De Paardentram heeft nu een vaste standplaats naast de 

papiercontainer op de voormalige ‘Stokertje Personeels Parkeerplaats’. 
Personeel van het Stokertje staan nu op P1.  

• De Brink is eindelijk ingezaaid (door het eerst te natte en toen te droge 

weer heeft dat niet eerder plaats kunnen vinden). Gevolg hiervan is dat 

de Paasmarkt nog op het Melkweidje gehouden zal gaan worden. 

• De Voorjaarsfair (18 en 19 Mei) zal op de Brink gehouden worden. 

• Vanuit de Gemeente wordt er voor Orvelte een ‘Verplichte Collectieve 

Evenementen Stikstof Aerius Berekening’ gemaakt voor 2025. De SCO 

zal dit trekken. 

4. Verslag en actiepunten en besluitenlijst van 11 Februari 2025. 

• Verslag is OK en kan worden gepubliceerd op de website. 

• Er is actie ondernomen door de DC op openstaande punten. Hierbij 

wordt er wel duidelijk prioriteit gesteld op onderwerpen waar enige 

mate van invloed kan worden uitgeoefend. En alhoewel minder 

belangrijke onderwerpen ook opvolging krijgen zijn we in een aantal 

gevallen wel erg afhankelijk van de Gemeente en HDL voor verdere 

actie. Blijft onder de aandacht van de DC. 

 

5. Kort bijpraten DC over verschillende onderwerpen. 

Dit is deze vergadering bij punt 3 reeds besproken. 

6. Presentatie nieuw Creatief Concept Orvelte 

Esther en Anton laten de voorgestelde uitwerking van het Marketingburo 

zien welke tevens aan de Ondernemers is gepresenteerd. Zodra er nadere 

invulling aan een aantal onderwerpen is gegeven zal besproken worden 



 

 

‘hoe en wanneer’ de invoering in het dorp toegepast zal gaan worden. 

Uiteraard zal dit in nauwe afstemming met het Bestuur, de Adviesraad en 

het proces rondom de toekomstvisie plaatsvinden. 

7. Adviesraad samenstelling / wie gaat door na Oktober 2025 / hoeveel 

nieuwe leden moeten er geworven worden. 

Adviesraadleden spreken allemaal intentie uit om door te gaan. Er wordt 

gesproken over het wel of niet kunnen aanblijven van Levi nu hij niet meer 

als ondernemer betrokken is bij Orvelte. Dit laat de staturen niet toe. 

Gezien de tijd, schuift dit onderwerp door naar de volgende vergadering 

van 6 Mei. 

8. Rondvraag / w.v.t.t.k.  

• De Parkeerwachters hebben behoefte aan duidelijk ZICHTBARE 

Inrijpassen voor Bewoners/Vrijwilligers/Bezoekers tijdens 

Evenementen. Actie DC. Wordt nu aan gewerkt door DC. 

• In hoeverre bijven we gebruik maken van de Drenthehof als SCO 

lokatie indien er verder geen gebruik van wordt gemaakt? 

• Hoe gaat het nu verder met de WIFI Ontvangst op de Brink? Actie DC. 

• Hoe en wanneer wordt de entree van de Brugstraat aangepakt? Nu 

lelijke zwart plastic roosters. Actie DC. 

• Evenementen kalender:  

o Kerstmarkt is eind 2025 gepland. De Voorwaarde van een 

passende oplossing voor het Parkeren is gevonden op het terrein 

van Lambert Dolfing (als de Mais eraf is +/- Oktober). Er dient 

nog wel voor een bredere aanpak gezorgd te worden zodat dit 

Organisatiebreed & door het hele Dorp gedragen wordt. Actie 

DC. 

o Het Verhalenweekend (ook in Combi met Westerbork) en 

Ploegpaard vallen samen, echter is niet storend en kan elkaar 

aanvullen. Organisator Verhalenweekend wordt nog gezocht. 

Actie DC. 

• Zendmast Telefonie: Een Investeerder is gevonden. Lange termijn 

maar zit voortgang in. 

• ‘Ambachtenterrein’: loopt nog niet zoals verwacht. Gebleken is dat er 

een Veiligheidskeuring dient plaats te vinden op het terrein voor de in 

gebruik zijnde Machines en de Stroomvoorzieningen. 1e actie ligt bij 

HDL. 

• Plattegrondborden 2025 uitvoering: Actie Arwald. Loopt 

9. Sluiting 

• 21.30 sluit de voorzitter de vergadering. 


